
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół Nr VI/2019 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 25 kwietnia 2019 r. 

Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Sekretarz Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
VI Sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 14 radnych. Nieobecna na obradach sesji była Radna Pani 
Marzena Reclaf. 

Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady sesji. 

Pan Wiesław Keller przywitał i pogratulował nowo wybranym Sołtysom 
z terenu Gminy Cewice. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, 
który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie bez odczytywania protokołu z V sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 26.03.2019 r. ' 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 111/25/2018 Rady Gminy Cewice z dnia 

28 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Lęborskiemu, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2019 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 111/26/2018 Rady Gminy 
Cewice z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2019-2030 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania 

i wykupu, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze 
środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXII/351/2018 Rady Gminy Cewice 

z dnia 8 maja 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
dotacji udzielanych z budżetu Gminy Cewice dla niepublicznych 
szkół i niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne 
i osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 



opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
przedszkolnych, pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie 
i dzieci młodsze, dla których organem prowadzącym jest Gmina Cewice, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Cewice oraz określenia granic 
ich obwodów, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodzin w Gminie Cewice na lata 2019-2021, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 
opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały. 
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu czystości i porządku na terenie 
Gminy Cewice, 
przedstawienie projektu uchwały, 
wyjaśnienia Wójta Gminy, 



c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 
15. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli - „Analiza 

realizacji wydatków w ramach Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych". 

16. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

17. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 
18. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
19. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
20. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
21. Zamknięcie obrad sesji. 

Na obrady sesji Rady Gminy Cewcie przybyła Radna Pani Marzena Reclaf. 
Stan Radnych na obradach sesji 15 obecnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś chciałby 
zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania porządku obrad: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z V sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę przed sesją 
był wyłożony do wglądu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania się. 
Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania przyjęcia 
protokołu z V sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 4 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 



projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 111/25/2018 Rady Gminy Cewice z dnia 
28 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Lęborskiemu, 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Pan Jerzy Bańka Wójt Gminy Cewice. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że po przeprowadzonych rozmowach 
z Powiatem Lęborskim i Starostą Lęborskim ustalono iż Gmina Cewice 
przeznaczy dofinansowanie Powiatowi Lęborskiemu w kwocie 400 000 zł na 
budowę drogi powiatowej w miejscowości Popowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że przeznaczona pomoc 
finansowa Powiatowi Lęborskiemu jest uzasadnioną z uwagi na to, że w/w 
droga leży na terenie Gminy Cewice i służy jej mieszkańcom. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 
2019. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka przedstawił n/w informacje o zadaniach ujętych 
w uchwale budżetowej: 
- zwiększono emisję obligacji o kwotę 200 000 zł, 
- zaciągnięto kredyt krótkoterminowy na wykonanie kanalizacji w miejscowości 
Unieszyno, 
- zaciągnięto kredyt na wyprzedzające finansowanie na budowę drogi Szkolnej 
w Siemkowicach, na którą gmina otrzymała dofinansowanie, 

50 000 zł przeznaczono na dokumentację projektową na przeniesienie 
przedszkola w Cewicach do budynku szkolnego w Cewicach. 
- zrezygnowano z budowy punktów oświetleniowych. 



Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radna Pani Katarzyna Drywa zapytała czy przy zmianie funduszu sołeckiego 
i przeznaczenie z niego części środków na podwieszenie oświetleniowe będzie 

kolidować z w/w uchwałą. 

Pan Wójt poinformował, że nie. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała czy realizacja budowy ulicy szkolnej 
w Siemirowicach będzie wykonana w tym roku. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że gmina została zakwalifikowana 
w konkursie o dofinansowanie. Po podpisaniu umowy z Marszałkiem 
Województwa następnym krokiem będzie ogłoszenie przetargu. Następnie 
gmina przystąpi do realizacji zadania. I zadanie może być realizowane jeszcze 
w roku przyszłym. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

A d . 6 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 111/26/2018 Rady Gminy Cewice 
z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



Finansowej Gminy Cewice na lata 2019-2030. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania 
i wykupu. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 



przeciw - O, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku 
Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań 
finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że podjęcie tej uchwały jest konsekwencją 
uchwały budżetowej. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie Uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXII/351/2018 
Rady Gminy Cewice z dnia 8 maja 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
dotacji udzielanych z budżetu Gminy Cewice dla niepublicznych szkół 
i niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne 
i osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego. 

Wójt Gminy Cewice Pan Jerzy Bańka poinformował, że w związku ze 
zmianami wprowadzonymi w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych 
uzasadnione jest podjęcie w/w uchwały przez jednostkę samorządu 
terytorialnego. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 



Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 10 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych, 
pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Cewice. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że w związku ze zmianami w Karcie 
Nauczyciela i po otrzymaniu pozytywnej opinii Związków Zawodowych 
Nauczycieli uzasadnione jest podjęcie w/w uchwały. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 11 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Cewice oraz określenia granic ich 
obwodów. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że do obwodu planu sieci publicznych szkół 
wprowadza sie następujące zmiany: 
- w miejscowości Siemirowice wpisuje się ulicę Polną, 
- w miejscowości Osowo Lęborskie wykreśla się nazwę Skrzyżowanie Osowo 



Lęborskie i zamienia sieje numerami. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Keller odczytał opinię Kuratora 
Oświaty do niniejszego projektu uchwały. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinie w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

A d . 12 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodzin 
w Gminie Cewice na lata 2019-2021. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Cewicach. Uzasadnienie do niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Keller ogłosił 10 minut przerwy w obradach 
sesji Rady Gminy. 

Ad. 13 

Stan Radnych po przerwie 15 obecnych Radnych na obradach sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 



projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pan Jerzy Bańka Wójt Gminy Cewice poinformował, że w niniejszej uchwale 
zmienia się zapis dotyczący częstotliwości odbioru odpadów makulatury tj. raz 
w miesiącu. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radna Pani Marzena Reclaf zapytała czy w związku ze zwiększeniem 
częstotliwości odbierania makulatury związane będzie ze zwiększeniem stawki 
za odbiór odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że na obecną chwilę nie będzie zwiększona 
opłata za odbiór odpadów komunalnych. 

Radna Pani Maria Bachan zwróciła się z prośbą o informację skierowaną do 
mieszkańców Osiedla Na Wzgórzu w Cewicach dotyczącą sposobu 
segregowania odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że taka informacja zostanie przekazana 
mieszkańcom Osiedla Na Skarpie w Cewicach. 

Radny Pan Herbert Rosin zapytał w jakim terminie rolnicy będą mogli 
dostarczać do zbiórki selektywnego odbierania odpadów opakowania po 
sianokiszonkach. 

Sekretarz Gminy Cewice poinformowała, że rolnicy o terminie dostarczania 
opakowań po sianokiszonkach będą powiadomieni po nawiązaniu umowy 
z firmą, która będzie w/w zadnie wykonywać. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 



Ad. 14 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie regulaminu czystości i porządku na terenie Gminy 
Cewice. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że niniejszej uchwale zmienia się ten sam 
zapis co w wcześniejszej uchwale podjętej przez Radę Gminy Cewice. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

r 

i Ochrony Środowiska. 

Radna Pani Katarzyna Drywa zapytała czy treść w/w uchwały może być 
wywieszona na tablicy ogłoszeń w miejscowości Maszewo Lęborskie. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że tak. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad . 15 
Radna Pani Maria Bachan odczytała protokół Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli „Analiza realizacji 
wydatków w ramach Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych" stanowiący załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

A d . 16 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji: 

- Uchwała nr V/42/2019 z dnia 26 marca 2019 r., w sprawie wyrażenia zgody na 
wprowadzenie należności pieniężnych Gminy Cewice do Rejestru Należności 
Publicznoprawnych oraz określenia rodzaju należności pieniężnych, których 
dane są przekazywane do Rejestru Należności Publicznoprawnych,- data 
ogłoszenia: 23.04.2019 r., 
- Uchwała nr V/44/2019 z dnia 26 marca 2019 r., w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej w miejscowości Cewice, - data ogłoszenia: 15.04.2019 r. 



- Uchwała nr W46/2019 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Cewice 
na rok 2019",- data ogłoszenia: 19.04.2019 r., 

- Uchwała nr W48/2019 w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, - data 
ogłoszenia: 23.04.2019 r. 

W dalszej części Wójt Gminy poinformował, że Gmina Cewice złożyła trzy 
aplikacje na dofinansowanie na remont do dróg gminnych t j . : Osiedle Młodych, 
ul. Spacerowa w Cewicach, ulica w kierunku Niepoczołowic w Bukowinie. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wnioski i opinie wypracowane przez 
Komisje Stałe Rady Gminy Cewice stanowiące załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Radni przystąpili do głosowania wniosku Komisji Infrastruktury Komunalnej, 
Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska głosowania nad projektem 
uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Radna Pani Marzena Reclaf zgłosiła, że na ul. Zielonej w Cewicach jest duży 
ubytek na niniejszej drodze. 

Radna Mariola Dzienisz poinformowała, że sołectwo Popowo przeznaczyło 
środki z funduszu sołeckiego na remont drogi w Popowie. W związku z tym 
Pani Radna zwraca się z prośbą o dofinansowanie ze strony gminy na w/w 
drogę. 

Radny Pan Adrian Wenta poinformował, że Powiat Lęborski w najbliższym 
czasie będzie realizował zadania z zakresu remontu dróg powiatowych zgodnie 
z zaplanowanym harmonogramem. 



Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że uczestniczył w Forum 
Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów Pomorza informując o tematach 
poruszanych podczas obrad. 

Ad. 18 

Radna Pani Katarzyna Drywa poinformowała, że dnia 15.06.2019 r. GCK 
w Cewicach i filia GCK w Maszewie Lęborskim organizują biegi i marsze. 

Ad. 19 

interpelacji zgłaszanych na poprzednich sesjach nic było. 

Ad. 20 

Interpelacji zgłaszanych przez sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 
pomocniczych nie było. 

Ad. 30 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad V I sesji Pan Przewodniczący 
Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 

o godz. 15.15. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Wiesia 

Protokół sporządzi ła Justyna Lica 
Dnia 15.05.2019 r. 

Keller 


